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Til behandling foreligger følgende saker

 Konstituering 

 Godkjenning av innkalling 

 Valg av møteleder 

 Valg av referent 

 Valg av to til å underskrive protokollen

 Styrets beretning

 Regnskap for driftsåret 2023

 Innkomne saker

 Fastsettelse av kontingent og budsjett 

 Valg av nytt styre



Årsberetning for 2023

Styret har bestått av følgende personer

 Steffen Hellesøe (Leder)

 Monica Schau Eriksen (Detaljhandel)

 Sindre Sandberg (Eiendom)

 Hanne Elviken (Helse og velvære)

 Roald Selstad (Håndverk)

 Elisabeth Frøberg (Kunst og kultur)

 Maria Enstad (Servering)

 Knut Oscar Nordby (Adm)

 Rikke Øen (Adm)



2023 har vært et år med stor aktivitet

 Det har i vært avholdt 9 styremøter, 7 lunsjmøter, 7 frokostmøter, 9 styremøter i Visit Drøbak, 
samt jevnlige møter med Frogn kommune ved Ordfører, Kommunedirektør og leder for Kultur 
og Næring. 

 Vi har hatt 3 næringsrådsamlinger og 2 årsmøter i Follo. 

 Det er i dag Frogn kommune ved Turistkontoret som administrerer frokostmøtene. 

 Lunsjmøtene er regi av gruppen Eiendom med tema rundt eiendom, samt noe bygg og 
byggesaker. 

Årsberetning 2023



Forts.

 FNR opplever et godt samarbeid, respons og støtte fra Frogn kommunes politiske og 
administrative miljø. Et samarbeid der man jobber for å løfte hverandre og for å ta tak i viktige 
saker for næringslivet. 

 FNR har 191 betalende bedrifter. 

 Medlemsmassen i FNR er variert, og det er god respons på aktiviteter som avholdes i FNR regi. 

 I 2023 har vi hatt 3 utmeldelser.

Årsberetning 2023



 Detaljhandel: 59

 Eiendom: 34 

 Håndverk: 20 

 Tjeneste: 12 

 Turisme/Fritid: 9 

 Personlig/annet: 9 

 Servering: 7 

 Service: 7

 Helse/Velvære/Idrett: 7 

 Forening: 6 

 Landbruk: 3 

 Grafisk design: 2

 Media: 2 

 Produksjon/engros: 2

 Offentlig: 1 

 Internasjonalt: 1 

Medlemmene våre representerer



I 2023 har FNR hatt fokus på

 Formalisere samarbeide med Frogn kommune
 Etablering av «i Drøbak» (kanal for markedsføring av næringslivet i Frogn)

 Samkjøring med NHO
 Samkjøring med næringsforeningene i Follo
 Etablering av nye grupper: Reiseliv og Helse og velvære
 Frokostmøter i regi Turistkontoret på Akvariet med relevant informasjon
 Lunchmøtene (Eiendom) på Kumlegaarden hvor hovedmålet er å være en uformell 

møteplass for kontaktskaping og gode samtaler
 Nettverksbygging



Frogn kommune ved

 Ordfører, Kommunedirektør og Kommunalsjef kultur og næring
Gjennom 2023 har styrerepresentanter gjennomført 18 møter

 Byggesak
Gjennom 2023 har Eiendom gjennomført 4 møter

 Turistsjef og Kommunalsjef kultur og næring
Gjennom 2023 har Detlajhandel, Servering og Kunst og kultur gjennomført 7 møter

Kommunikasjon med Frogn kommune



Faggrupper

FNR jobber for å styrke faggrupper med team som kan bidra på tvers av bedrifter for å løfte hele 
bransjer. Områder der slikt arbeid er i god gang eller påstartet.

Vi ønsker å bygge flere faggrupper og styrke de som allerede er etablert og oppfordrer 

medlemsmassen til å engasjere seg. 

 Detaljhandel Monica Schau 

 Kunst og kultur Elisabeth Frøberg

 Servering Maria Enstad

 Helse og fritid Hanne Elviken

 Eiendom Sindre Sandberg

 Håndverk Roald Selstad

 Reiseliv Under etablering



Reiseliv

2023
 FNR har hatt møter med Festningshotellene og Frogn kommune 

Planer for 2024
 Etablere gruppen og planlegge videre aktivitet



Detaljhandel

2023
 Detaljhandel har gjennomført møter med Turist og næring i Frogn kommune der vi til enhver 

tid går igjennom saker som berører Drøbak sentrum. 

 Vi har også gått igjennom saker som tas opp på frokostmøtene i regi av Turistkontoret/
Frogn kommune/FNR.

 Vi har hatt møte med «Moss i sentrum» der vi ønsket å se på hvordan gårdeiere er involvert i 
bybildet. I Moss er det gårdeiere som driver sentrum. Hvordan kan vi få gårdeiere mer involver 
for å få et levende sentrum?

 Vi har hatt møter ang pappsortering på Bankløkka da tilbudet blir fjernet. Vi har sett på 
forskjellige tiltak og gitt kommunen klar beskjed om at dette bør de finne en ordning på, og at 
FNR ved Detaljhandel fraskriver seg ansvar for å løse dette. Vi mener bedrifter bør få mulighet 
til å bruke de nye pappkonteinere på Bankløkka mot betaling.



Detaljhandel

2023 forts.
 Vi har bestilt juletrær og hatt konkurranse for å få fine julepyntede vinduer i sentrum, dette var 

vellykket og mange var med å lage fine vinduer. Tre fikk pris, og vinnere ble lest opp på 
julegateåpningen: Butterfly, Handelshuset og Fretex. (ikke delt ut enda)

 Vi delte ut 500 godteposer på julegateåpningen
 Det har vært forsøk på å arrangere moteshow på Smia som pga dårlig oppslutning ble skrinlagt
 Det har vært arrangert «onsdags-øl» da det var ønske om et felles treff for Detaljhandel på 

kvelden og ikke morgenen. Pga lav interesse ble dette lagt på is



Detaljhandel

Planer for 2024
 Vi ønsker å få flere felles arrangementer i gruppen og startet med kveldsåpent 14.3. Det ble en 

suksess og det virker som om behovet og ønske om aktiviteter er stort

 Vi har engasjert oss i behovet og ønske om å beholde biblioteket i sentrum og har holdt en apell i 
Drøbak kino 26.2

 Det vil bli arrangert et «bli kjent» treff for alle næringsdrivende i Drøbak sentrum i løpet av 18.4
 Vi kommer til å fortsette med arrangementer i samarbeid med kommunen og ønsker å ha 

frokostmøter de mnd Turistinformasjonen ikke har det. Dette vil da være for Detaljhandel, Kunst 
og kultur og Servering

 På initiativ fra SimaMasi er det ønske om å arrangere et julemarked på torget i desember mnd



Eiendom

2023
 Samarbeide med byggesaksbehandlingen i Frogn kommune

Ingen møter med byggesak i Frogn, men har deltatt på på Nesodden og rådet Nordre Follo, 
til å starte en lignende møterekke. Dette for å skape felles forståelse for søkerne og byggesaks-
behandlerne, for å gjøre arbeidet raskere og bedre

 Høringsinstans rullerende reguleringsplaner
Arealdelen til kommuneplanen ble vedtatt, uten å hensynta de fleste av Eiendom sine innspill. 
Det arbeides med en mindre endring, slik at vi frem mot neste rullering får et større 
markedsgrunnlag

 Byutviklingsplanen går i 2024 over i detaljplaner. Vi ser mange nye næringsarealer i denne 
planen. Komitéen består av Mikal Rodhe og Richard Slåke. Det kommer mindre reguleringsplaner 
hvor Eiendom vi blir bedt om å komme med innspill.



Eiendom

2023 forts.
 I 2022/23 har Eiendom deltatt i dialogmøter med kommunens avdeling for vei. Eiendom  i 

samarbeid med Håndverk, ønsker å påvirke kommunene slik at de forvalter offentlig rett på en 
effektiv og forutsigbar måte for utbyggere

 Arealdelen til kommuneplan, grønn grense, markagrense og knutepunkt 

 Det vil arrangeres videre møter med styrelederne i Follos Næringsforening. Olav Andreas Haave 
som arbeider på tvers i Follo, har deltatt og vil fortsette med det.

 Temaer på kommunenes næringskonsulenters møter som vedgår Eiendom vil være: Ruters 
bussnett, «Follo perrong» på Oslo S, Grønn grense og  kommunenes næringsplaner. 



Eiendom

Planer for 2024
 Slukkevann og tilgjengeligheten til brannvesen

 Gebyrsatser
 Veinormer, slukkevann mm opp mot byggesaker
 Vi kommer også til å fortsette med tilsvarende problemstilling i de andre Follo kommunene

 Follo Næringsforening er i ferd med å etablere en håndverksgruppe som vi vil støtte opp om
 Reguleringsplaner



Håndverk

2023
 Gruppen er etablert

 Det arbeides for å få til markedsdager for håndverkere i Follo. Målet er to arrangementer pr år. 
Form og sted er ikke bestemt. I arbeidet får vi god hjelp av Landsforeningen Bygghåndverk Norge. 



Kunst og kultur

2023
 Møter med kommunen om prosjekt Kunst hele livet. 

Et prosjekt som tar sikte på å tilby kunsteventskurs og workshoper for alle grupper i livsløpet 
barn, ungdom, voksne, seniorer samt grupper for mennesker med ulike utfordringer som 
sykdom, flyktninger mm.

 Den store gallerivandringen der alle galleriene i Drøbak deltok. 
Stor interesse for dette arrangementet.

 Møte med kommunen for å skaffe lokale for Drøbak kunstnerforum.
 Deltatt på formøter til frokostmøter.



Kunst og kultur

Planer for 2024
 Ønsker å inngå samarbeid med kommunen for økt samarbeide om prosjekter, 

hva kan de private bidra med i kommunen?

 De private bør kunne annonsere for kunst og kulturtilbud på kommunens sider der dette er et 
utfyllende tilbud til byens innbyggere.

 Kunstnerforum vi lage en stor skulptur i samarbeid med alle skolene i Frogn i fobindelse med 
markering av Pride. Frogn kommune er oppdragsgiver.



Servering

2023
 Samle aktørene til vårt frokostmøte den første onsdagen i måneden i samarbeid med 

Turistkontoret.
Konklusjon: Veldig bra oppmøte fra gruppe servering.

 Felles opplegg/arrangementer. Samarbeid mellom butikker og servering.
 1. Håndtering av matavfall. Oslo storcontainer bedre avtale, eller forhandle m/Follo ren om en 

felles bedre avtale.
Konklusjon: Jobbes videre med. Noen har egen håndtering inne i restauranten, mens de fleste 
andre sliter med å måtte bruke små grønne poser til matavfall slik som private hjem.

 2. Etablere en felles app m/tilgang til åpningstider.
Konklusjon: Vi kontaktet Nicho, som mente at dette var unødvendig, da de fleste bruker nettet for 
å finne åpningstider.



Servering

2023 forts.
 3. Hvordan tiltrekke folk til Drøbak hele året. Forslag til arrangementer/eventer.

Konklusjon: Her har vi i samarbeid med gruppene i sentrum, og fått til et fantastisk opplegg hvor 
både butikker og servering fikk god utbytte. (kveldsåpent)

 4. «Takeaway byen» (forslag fra Eva Tenden)
Konklusjon: Dette ble det dessverre vanskelig å gjennomføre! Ingen tok initiativ, sikkert grunnet 
samkjøring med å få utlevert mat fra forskjellige steder, i samarbeid med kjøring vil bli noe kaotisk.

 5. Kontrollutvalg (veien videre )
Konklusjon: Ligger i tråd med punkt 6

 6. Løpende saker som blir tatt opp underveis på møter etc.
Konklusjon: Det har kommet forslag om å samarbeide. Dele ut gavekort fra eget sted rullerende. 
Dette har fungert fint for de som ønsket å delta.



Servering

Planer for 2024
 Videre samarbeid med arrangementer som kveldsåpent, trubadur, vinkveld osv.

 Flere faste møter. Prøve å endre tidspunkt og gjøre møtene litt mer sosiale, slik at det blir 
mer spennende å delta.

 Felles vakthold. Et felles security firma som kan spre seg utover byen.
 Lar videre planlegging for 2024 stå åpent inntil vi har hatt nytt møte i gruppen Servering, 

for å se forslag fra de forskjellige utestedene.



FNR styret samlet

2023
 Inngått og formalisert samarbeidsavtale med Frogn kommune

 Møter med Kommunedirektør, Ordfører og leder for Kultur og Næring 
 Opprettelse av domenet «i Drøbak». 

Markedsføringskanalen inngår som en eksklusiv del av det formaliserte samarbeidet 
med Frogn kommune, der Frogn kommune har ansvaret for generell informasjon 
(visitdrobakoscarsborg.no) og FNR kommersielt innhold (i Drøbak). 





FNR styret samlet

Planer for 2024
 Jobber videre med etablering av ny nettside som «erstatter» visitdrobak.no hvor alle 

bedrifter skal kunne markedsføre seg. Denne muligheten ble borte ved overgang til 
visitdrobakoscarsborg.no, og var et ønske/krav fra våre medlemmer at skulle videreføres. 
I Drøbak er en markedsføringsplattform for næringslivet i Frogn hvor struktur ble presentert 
på Frokostmøte 6.3.

 Jobber aktivt med å informere om og markedsføre FNR ut mot våre medlemmer. Dette er 
etterspurt 

 Jobber med å få gode samarbeid og informasjonsflyt mellom våre grupper, der det er nyttig
 Etablering av gruppen Gårdeiere og videre utvikling av Reiseliv og Helse og velvære



 Fra styret: Vedtekstendringer
 Ellers ingen innkomne saker

Innkomne saker



Regnskap 
for driftsåret 
2023













 Basert på antall medlemmer + avtale med FK vedr ny web side : 210.000,-

Budsjett



Valg av styret
2024



Styret innstiller følgende representanter For antall år

Steffen Hellesøe (Leder) på valg Gjenvalg 2 år

Knut Oscar Nordby (Nestleder) Ikke på valg (1 år)

Maria Enstad (Servering) Ikke på valg (1 år)
Sindre Sandberg (Eiendom) Ikke på valg (1 år)
Monica Schau (Detaljhandel) på valg Gjenvalg 2 år
Roald Selstad (Håndverk) Ikke på valg (1 år)
Elisabeth Frøberg (Kunst og kultur) på valg Gjenvalg 2 år

Rikke Øen (administrator) på valg Gjenvalg 2 år
Hanne Elviken (Helse og velvære) Ikke på valg (1 år)

FNR valg 2024



Takk for fremmøte!
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